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Dokuz Eylül Üniversitesi Necat Hepkon Spor Bilimleri Fakültesi 2020-2021 bahar yarıyılı danışmanlık 

toplantısı Mayıs ayı içerisinde çevrimiçi sistem üzerinden gerçekleştirilmiştir. Danışmanlığı bulunan 

öğretim üye ve elemanları, toplantı duyurusunu öğrencilerin öğrenim gördüğü sistem üzerinden 

gündem maddelerini belirterek yapmıştır. 

Yapılan danışmanlık toplantılarında gündem maddelerine bakıldığında öğrencilerimizin eksiklik olarak 

gördükleri konular,  

• Fakültemizin ve Bölümlerimizin misyon ve vizyonunu, program çıktı ve amaçları hakkında fazla 

bilgi sahibi olmak istediklerini belirtmişlerdir.  

• Mezun duruma gelmiş ve uzatmada olan öğrencilerimiz kariyer planlama birimi ile ilgili daha 

fazla bilgi sahibi olmak istediklerini belirtmişlerdir.  

• Kampüs dolayısı ile Tınaztepe ve Balçova kütüphanelerini kullanamadıklarını, Seferihisar’da 

bulunan fakültemizde spor içeriği fazla olan bir kütüphane ve yayınların takip edilebileceği bir 

elektronik ortam istemektedirler.  

• Ders seçimlerinin şematize olarak anlatılmasını istemektedirler. 

Toplantı sonucunda fakültemizin güçlü yönleri olarak; 

• Öğrencilerimiz, öğrenci işleri, akademik ve idari süreçlerden memnun olduklarını, diğer 

üniversiteler ile kıyaslama yapabilenlerin eğitimin pandemiye rağmen başarılı olduğu ve 

aidiyetlerini belirtmişlerdir.  

• Çağdaş bir eğitim verildiğini ve meslek hayatları için yeterli bilgi ve becerilerin kendilerine 

kazandırıldığını bildirmişlerdir. Ayrıca sağduyulu yöneticilerin varlığı ile görev ve 

sorumlulukların idari ve akademik olarak aksamadığını da belirtmişlerdir. 

Fakültemizin toplantı sonucunda geliştirilebilecek ve fırsat yaratacak sonuçlarında ise; 

• Öğrencilerimiz, fakültenin anlaşmaları ile değişim programlarından yararlanabilmelerini, 

mesleki donanımlarının yeterli olmasından dolayı iş hayatında zorluk çekmeyeceklerini 

bildirmişlerdir.  

• Seferihisar’a taşınma ile yeni bina ve spor kompleksi olanakları ile fiziki ve akademik şartların 

daha uygun olacağını umut etmektedirler. 


